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Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji, czy istnieje techniczna możliwość wydłużenia
czasu trwania zielonego światła dla pieszych na przejściu przy wejściu do Szkoły Podstawowej nr 1 na
ulicy Lutosławskiego . 

Obecny czas trwania w/w sygnalizacji uniemożliwia najmłodszym słupszczanom zmierzającym
do szkoły oraz kluczowych punktów (takich jak przystanek czy tez  sklepy spożywcze)  bezpiecznie
przejść na druga stronę. 

Z góry dziękuję za udzielenie odpowiedzi i potraktowania sprawy w trybie pilnym.




